
Geachte (duo-)raadsleden, 
 
Ik heb toegezegd u te informeren over de mogelijkheid om op korte termijn inwoners zonder 
buitenruimte toegang te geven tot de ondergrondse container op ‘t Prooyen. Het is mogelijk om 
pasjes op korte termijn geschikt te maken. De publiciteit in de lokale media heeft echter tot gevolg 
gehad dat er zich nu al veel mensen hebben aangemeld. 
 
Dat betekent dat we niet al die mensen toegang kunnen geven. De capaciteit van de container is 
beperkt en de ervaringen uit het verleden zijn dat er veel naast geplaatst gaat worden wanneer die 
onverwacht vol is. Daar komt nog bij dat we zelf ook al te enthousiast ruchtbaarheid hebben gegeven 
aan de wensen van de raad en er op de pagina in het Streekblad al een aankondiging staat dat 
mensen zich kunnen melden. Dat is te voorbarig geweest. 
 
Ik heb in de vorige raadsvergadering (2 juli) aangegeven dat we een kredietvoorstel om twee 
ondergrondse containers mogelijk te maken, wellicht al deze vergadering in de raad zouden kunnen 
hebben. Dat lukt niet vanwege onze eigen besluitvormingsprocedures. Ik sta echter open voor 
initiatieven vanuit de raad, om voortgang te boeken bij de aanschaf van twee perscontainers en niet 
te hoeven wachten tot september. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Astrid van de Weijenberg 
 


